

2010-09-22

Art	Styrelsemöte
Tid	Måndagen den 2010-09-22, 18.30-21.00
Plats	Umeå Skyttehall, Umeå, samt Roger, Lennart och Yngve via telefon.
Närvarande	Sören Olsson, Cilla Wikström, Roger Johansson, Lennart Westermark, Stefan Thorin, Allan Sandgren, Bo Andersson, Yngve Karlsson, Hanna Strömberg, David Nording och Jessika Flodell
Frånvarande	Leif Ögren, Jesper Ahlenius, Karl-Erik Ragnarsson, Marie Fjällström, Hans Moritz

Protokoll

- Mötets öppnande**
Sören Olsson öppnade mötet.
- Val av ordförande, sekreterare och en protokollsjusterare**
Till mötesordförande valdes Sören Olsson
mötessekreterare Allan Sandgren, justerare Hanna Strömberg .
- Dagordningens godkännande**
Dagordningen godkändes, med tillägg under övriga frågor.
 - LG klassindelning
 - Pistolutbildning Skellefteå
 - Bidrag ståutbildning
 - Info ang skytt simulatorer
 - Adjungering till styrelsen U-sekt
- Godkännande och justering av föregående protokoll**
Protokoll 2010-08-17: Godkändes och lades till handlingarna.
- Genomgång av aktivitetslista**
A01, Utred medaljer inkl gravyr för förbundsmästerskap/DM nationellt gevär. Telefonmöte Roger, Stefan, Bo, och Allan. Avrapportering nästa möte
A02, Priser Hemmabanetävlingar nationellt gevär. Utredning fortsätter avrapportering nästa möte. Telefonmöte Roger, Stefan, Bo och Allan.
A03, Hallhyror till vissa tävlingar. För gevär luftgevärstävlingarna förbundsomgång och regonomgång Skyttiaden och Ungdomsförbundsmästerskap. Pistoltävlingarna Allsvenskan och Ungdomscupen. Grenledarna återkommer med ev fler tävlingar.

2010-09-22

A05, Regionkonferens, önskvärt, Sören tar kontakt med andra distrikt. Vilande.

A06, Folkrörelsearkivet, på remiss hos VIF. Cilla meddelar Uskfb att det är gratis. Cilla kontakar gamla sportskytte och Folkrörelserkivet. Klart

A09, Skyttiaden, vi har fått bidrag från Uskfb. Telefonmöte Roger, Stefan, B och Allan. Avrapp nästa möte

A10, Stöd från UG61 (Västerbottensgruppen), Sören kollar vad som kan erhållas. Sören återkommer.

A11, Skyttepremier, administrativt på distriktsnivå.

Kalendarium ordnas. För år 2010 är det klart

A12, Översyn av material, bevakas av Sören. Se A10

A13, Förtjänsttecken, vilar.

A14, LG-utb via Skyttegym, Ungdomssektion och David arrangerar träningslägret. Klart

A16, Obligatoriska möten för distriktet: Årsmötet och konferens för att få bidrag. Repr viktig. Till kalendariet. Klart nästa möte

A17, Rapport från årsmöten, resp gren rapporterar. Till kalendarium.

A19, Verksamhetsplan för distrikt vilande

A20, Logotype, kvarstår – vilande.

A21, Verksamhetsplan för ungdomssektionen, viktigt att få fram för att få bidrag. Hanna ansvarar med hjälp av Marie och stöd från Sören och Cilla..

A24, Region, se A5. Sören återkommer.

A25, 150-årsjetonger, Roger ansvarig, Cilla har 3 medaljer. Två st utdelade. Den tredje används i stället för Wallmans, namnförslag till årets sista styrelsemöte.

A26, Deltagare Fält 6.5 FM 1010. Tävlingen stryks. Roger J utreder om möjlighet senare under året. Vilande.

A27, Skol SM kontaktperson. Ola står kvar som kontaktperson. Klart

A28, Utred om nationella tävlingar ska kallas DM/FM och vilka tävlingar som skall finnas kvar. Telefonmöte Roger, Stefan, Bo och Allan. Avrapp nästa möte

A31, Förslag att ta fram en ungdom bland lg-skyttar till U-sekt, kollas. Jessika Flodell deltog på mötet, se punkt Övriga frågor Adjungering. Klart.

A32, Uppdatera budgeten och skicka ut till respektive sektion Klart

A33, Instruktion för attest av betalningar mm framställs Cilla återkommer.

2010-09-22

A36, Förslag att kunna välja bort personnummer vid rapportutdrag, till FM. Åtgärdat. Klart.

A37, Respektive gren gör en årsplan på vad som skall göras – kalendarium. Kalendarium upprättas, ansvarig Allan. Klart

A38, Ändring, av antal deltagare i ett lag för föreningstävlingar Och förbundsmästerskap. Telefonmöte Roger, Stefan, Bo och Allan. Avrapp nästa möte

A39, Större engagemang från förbundet i samband med SM tävlingar. Löpande

A40 Befattningsbeskrivningar. Förslag utskickad. Återkom till nästa möte. Annars gäller förslaget .

A41, Aktivitetskortlösen. Sören har kollat och påtalat till centralt. Vi har tillgång. Klart.

A42, Lösenord åtkomst att skytt betalat aktivitetskortet. Klart

6. **Rapport från resp sektion**

- Gevär:

Korthåll. 6.5 bana. Roger har påbörjattävlingsplanering 2011 Automat. Ingen avrapp

Luftgevär. Säsongen startat. FM stå nationella regler 23 okt arrangör Bjurholm/Balsjö,

- Pistol: Kvaltävlingar arrangeras två st före jul. Inget övrigt

- Lerduva/Viltmål: Säsongen är över. Allsvenskan klar, tre lag deltagit. Tävlingsplaneringar tillsammans med Jonas Olofsson.

- Ungdom: Ny deltagare på pryö. Jessika Flodell

7. **Ekonomi**

Oförändrat.

Viktigt att föreningar meddelar till VIF all verksamhet typ tävlingar, studiecirkel möten, betalat medlemsavgift mm. Det ger pengar till förbundet.

Den utskickade budgeten liten återkoppling från grenarna.

8. **Rapport SSO**

Ingen rapport

9. **Övriga rapporter**

- Skrivelse från Ånäset/Gumboda ang licens föreningsvapen k-pist. Vi ber kansliet om hjälp licens k-pist. Sören ansvarar.

- Luftgervärsskytte på Umeå SKF korthållsbanan

2010-09-22

Sören har svarat och anser frågan är färdigbehandlad.

10.

Övriga frågor

- LG klassindelning. Förslag från grenledaren förkastas. Tidigare motion ang ändrat datum klassbyte LG skickas in på nytt. Ansvarig Sören. **A43**
- Pistolutbildning Skellefteå. Ingen ledarutbildning på gång. Hänvisas till David Nording.
- Startavgifter fadder. Förbundet ersätter inga startavgifter
- Bidrag ståutbildning Ramsele. Ingen ersättning utgår
- Info ang skyttesimulatorer. Ynge kommer att marknadsföra Skytte (viltmål/lerduva) med hjälp skyttesimulator i Storuman och Tärnaby. Finns även möjlighet Skellefteå och Lycksele. Styrelsen tycker att det är ett bra initiativ.
- Adjungering U-sekt. Förslag att adjungera Jessika Flodell till Styrelsen U-sekt. Beslut Jessika adjungeras och kallas
- Träningslägret Strömsund. Cilla kontaktar SISU om ev bidrag. Beslut, resebidrag utgår med 200 kr/person från förbundet.

11.

Nästa möte

27-okt kl 18.30

12.

Avslutning

Mötet avslutades.

Vid protokollet

Allan Sandgren

Mötessekreterare

Sören Olsson

Mötesordförande

Hanna Strömberg

Justerare